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Ambitie:

Op pagina 2 van de aanbiedingsbrief (2 alinea) schrijft u dat dit college wil doorpakken en dit 

resulteert in een ambitieuze begroting waarbij ook voor dit jaar de nodige (incidentele) 

intensiveringen en interventies worden voorgesteld.

Vraag: Kunt u concreter aangeven waar en wanneer die intensiveringen en interventies zichtbaar 

worden voor de Oudewaterse bevolking.

Meerjarenperspectief

De herziene begroting leidt voor 2017 tot een tekort van 123.000,= euro..

Vraag 1:  Hoe beoordeelt de provincie dit tekort. Is daar een schriftelijke bevestiging van.

Vraag 2:  Leidt dit tekort tot structurele gevolgen in latere jaren en zo ja, zijn die meegenomen in de 

meerjarenraming 2018-2012.

Verplichtingen voormalige bestuurders

Voor de wachtgeldverplichtingen die ontstaan zijn door de college/coalitiewisseling is een bedrag 

opgenomen van 51.000,= in 2017 aflopend tot 0 in 2020.

Vraag:  Zijn dit de wachtgeldverplichtingen voor voormalig wethouder de Regt ? Of zijn hier ook 

andere personen bedoeld.

Vernieuwde aansturing Team Oudewater

In uw onderbouwing op blz 4 van de autonome verplichtingen stelt u dat voor de vernieuwde 

aansturing van Team Oudewater en de controle van de DVO en UVO te zijner tijd ten laste van de 

Algemene Reserve een voorziening frictiekosten dient te worden getroffen.

Vraag 1:  Kunt u concretiseren wat hier staat. Welke aansturing, door wie, wordt bedoeld. 

Vraag 2 : Waar worden de verwachte kosten van het vertrek van de gemeentesecretaris (dhr 

Holtrigter) verantwoord in deze herziene begroting ? 

Vraag 3: Al enige maanden is een waarnemend gemeentesecretaris ( dhr Tempel) werkzaam. Op 

welke wijze en waar worden deze extra kosten verantwoord.

Cofinanciering botenhelling

Hiervoor neemt u een eenmalig bedrag op van 10.000,= euro in 2017.

Vraag:  Op wiens verzoek doet u deze cofinanciering en wat is het nut hiervan voor Oudewater om dit 

te doen.

Renovatie en reconstructie civiele kunstwerken:

Op blz 6 van de aanbiedingsbrief (2e alinea van boven) staat dat de benodigde middelen voor 

reconstructie Romeijnbrug en renovatie Hoenkoopsebrug niet (meer) vanuit de Algemene reserve en 

de reserve bovenwijkse voorzieningen mogen worden gehaald doch dat deze moeten worden 

geactiveerd in de lopende begroting. Daarbij stelt u dat daar tegenover staat dat de bestaande 

reserveringen (in AR en BWV) vrijvallen voor andere ontwikkelingen.

Vraag 1: Over welke “andere ontwikkelingen” doelt u en is het niet zo dat dit alleen een 

boekhoudkundige verschuiving in de begroting is waarmee geen extra geld vrijkomt voor andere 

ontwikkelingen ? 

Vraag 2: Wat is de planning van de renovatie van de Wilhelmina van Pruisenbrug. Welk kwartaal in 

2017.

Vraag 3:  Wordt bij de renovatie van de Wilhelmina van Pruisenbrug ook gelijk het pad van de brug 



naar de provinciale weg meegenomen en worden er bij de bushalte fietsenrekken bijgeplaatst ?

Openbare verlichting:

U neemt in de begroting op basis van voorzichtige ramingen een conservatief geschatte structurele 

besparing op van 30.000,= euro per jaar als de openbare verlichting weer in eigendom komt van de 

gemeente.

Vraag 1: loopt u met deze voorzichtige, geschatte, structurele besparing niet veel te ver op het 

onderzoek uit zonder dat hier een businesscase aan ten grondslag ligt laat staan een formele 

behandeling in de gemeenteraad. Hoe beoordeelt de provincie een dergelijke aanname.

Inzet projecten:

Op blz 8 staat uw voorstel om voor 2017 een incidenteel budget van 135.000,= euro beschikbaar te 

stellen voor gemeentelijke inzet op diverse met name genoemde projecten.

Vraag:  Graag verduidelijken. Wordt dit geld besteedt aan ambtelijk personeel e/o het maken van 

documenten ? 

Accommodatiebeleid:

Vraag 1: Op welke termijn mogen we nu het accommodatiebeleid tegemoet zien.

Vraag 2: Betekent de zinsnede “het college wil dat de Klepper de huiskamer van Oudewater wordt” nu 

dat het gebouw de Klepper niet verkocht gaat worden ?

Vraag 3: Graag een analyse op basis waarvan het college meent in 2019 een incidentele besparing 

van 40.000,= euro en vanaf 2020 (en niet 2021 zoals in de aanbiedingsbrief staat) een structurele 

besparing  te kunnen realiseren op de accommodaties in Oudewater. 

Speeltuin Hekendorp:

In paragraaf 8 staan een aantal ontwikkeling die nog niet voorzien waren.

Eén van die ontwikkelingen is “Kosten speeltuin Hekendorp” ad 12.500,= euro.

Vraag 1:  Gaarne toelichting waarom deze kosten “niet voorzien” waren.

Vraag 2:  Hoe verhoudt zich deze kostenpost met het in de Raad aangenomen speeltuinbeleid.

Vraag 3:  Ontstaat er nu geen situatie dat andere speeltuinen ook menen recht te hebben op extra 

geld.

Extra onderhoud zwembad:

In de begroting worden voor 2017 en 2018 extra onvoorziene kosten opgevoerd van totaal ca 

73.000,= euro.

Vraag 1:  Welke extra (onvoorziene) onderhoud betreft dit en hoe verhoudt zich dat tot de afspraken 

die met SBZO zijn gemaakt.

Vraag 2:  Heeft het college zicht op mogelijke extra onderhoudskosten nu de realisatie van een nieuw 

zwembad langer op zich laat wachten. Is er bv een meerjarenonderhoudsrapport beschikbaar.

Actualiseren monumentenbeleid:

Voor de actualisatie van het monumentenbeleid wordt 21.000,= euro opgevoerd (onvoorzien).

Vraag:  Gaarne uitleg wat de actualisatie betreft en wat het doel is van deze actualisatie.

Niet langer snoeien particulieren bomen:

Voor 2018 en verder wordt een besparing opgevoerd van 49.000,= om niet langer particulieren 

bomen te knotten.

Vraag 1:  Over welke particulieren bomen hebben we het. Waar staan ze.

Vraag 2:  In ieder geval zal dit de knotwilgen langs de Lange Linschoten betreffen. Op welke wijze stelt 



het college dan vast wie de “particuliere eigenaar” van de bomen is nu tot heden onduidelijk is op 

wiens kadastrale grondgebied deze bomen staan.

Vraag 3:  Gesteld wordt dat hier sprake is van eigen verantwoordelijkheid. Wat nu als die eigen 

verantwoordelijkheid niet genomen wordt en de verkeersveiligheid in het geding raakt. Gaat het 

college dan handhaven ?

Vraag 4:  In het verleden zijn door de gemeente “overeenkomsten” gemaakt met aanwonenden aan 

de Lange Linschoten voor het al dan niet knotten van de bomen door de gemeente. Worden deze 

overeenkomsten per direct opgezegd en zo ja, kan dat dan eenzijdig gebeuren ?

Maaibeleid:

Vraag: Is in de herziene begroting verwerkt de toezegging dat de bovendijk van Hekendorp normaal 

wordt onderhouden in tegenstelling tot het beleid dat er tweemaal per jaar gemaaid wordt ?

Peuterspeelzaalwerk:

In paragraaf 9 (blz 10) staat dat resterende middelen voor peuterspeelzaalwerk per 2018 komen te 

vervallen.

Vraag 1: Waar waren deze middelen voor bedoeld en waarom kunnen ze komen te vervallen.

Vraag 2:  Is er overleg geweest met mensen/peuterspeelzaal om deze middelen te laten vervallen en 

zo ja, wat is hun reactie geweest.

Stimulering sociale woningbouw:

In paragraaf 10 staat dat er 200.000,= euro beschikbaar komt voor stimulering sociale woningbouw.

Vraag 1:  Gaarne toelichting over welke sociale woningbouw we het hebben en op welke locatie.

Vraag 2: Waarom een onttrekking uit de bestemmingsreserve sociaal domein en toevoeging aan de 

AR en niet een keuze om dit ten laste te brengen van de grondexploitatie.

Vraag 3:  Gaarne toelichting dat het is toegestaan dat er 200.000,= euro onttrokken mag worden uit 

bestemmingsreserve Sociaal Domein t.b.v. stimulering woningbouw.

Investeringsruimte:

Uit het gemaakte overzicht ontwikkeling Algemene Reserve blijkt dat er in 2021 een reserve is 

opgebouwd van 5,4 mio euro.

Vraag:  Hoeveel investeringsruimte of uitgaven aan nieuw beleid is er nu mogelijk met deze nieuwe 

herziene begroting.

Bestemmingsreserve Lange Linschoten:

Gevraagd wordt aan de Raad om 472.300,= euro uit de AR te onttrekken ten behoeve van het 

instellen van een bestemmingsreserve Lange Linschoten.

Vraag 1:  Is het bedrag van 472.300,= euro het resterende geoormerkte bedrag dat ontstaan is naar 

aanleiding van een in 2013 door de Raad aangenomen motie om 500.000,= euro beschikbaar te 

stellen voor spoedreparaties aan de bermen van de Lange Linschoten.

Vraag 2:  Zo ja, wat is er dan de afgelopen jaren gedaan voor het bedrag van 27.700,= euro.

Vraag 3: Op blz 8 van de aanbiedingsbrief staat “tevens wordt voorgesteld om de jaarlijkse middelen 

die niet aan de Lange Linschoten zijn besteed zonder nadere besluitvorming over te hevelen naar de 

bestemmingsreserve Lange Linschoten”. Over welke niet bestede middelen hebben we het dan en 

waarom staat dit voorstel van het college aan de Raad niet in het rijtje “De Raad besluit”.



Opheffen bestemmingsreserve Calamiteiten:

Vraag:  Welke argumentatie ligt ten grondslag aan het opheffen van de bestemmingsreserve 

Calamiteiten.

Zwembad:

Op blz 29 (onderaan) staat dat het college de aanbesteding van het zwembad gaat voorbereiden 

d.m.v. het vaststellen programma eisen in nauw overleg met gebruikers. Planning Q4-2017.

Vraag: Hoe verhoudt zich dit met de op 16 februari gegeven opdracht aan het college om zo spoedig 

mogelijk een plan van aanpak op te stellen bestaande uit 2 onderdelen; 1) optimale invulling 

Statenland t.b.v. woningbouw en 2) een Programma van eisen en wensen voor een 12 maanden 

zwemvoorziening op Noortsyde.

Raadsbesluit:

Punt 2 van het raadsbesluit betreft het voorstel aan de Raad om de voorgestelde punten voor 

herziening te verwerken in het meerjarenperspectief. Om het geheel aan “voorgestelde punten” te 

vinden vraagt dit en uitputtende zoektocht door de Herziene begroting.

Vraag: Wil het college toezeggen om binnen 1 week een volledig overzicht aan de Raad te verstrekken 

over welke punten we het dan in totaliteit hebben ?

Voorgestelde besparingen 2017-2021

Op blz 9 staat bij de voorgestelde besparing “UVO: adm. Medewerker Sociaal Domein niet meer in 

team Oudewater”. Besparing vanaf 2018:  49.000,= euro.

Vraag 1:  Gaarne toelichting op deze besparing.

Vraag 2:  Team Oudewater bestaat uit door Woerden betaalde ambtenaren. Is er overeenstemming 

met Woerden om deze besparing door te voeren.

Pilot Zorgpension

In de begroting staat voor 2017 een bedrag van 4.481,= euro voor deelname aan pilot Zorgpension.

Vraag: Is er in de meerjarenbegroting geld opgenomen als de pilot slaagt en er ruimte moet worden 

ingekocht. Wordt dat dan bekostigd uit de reguliere zorgmiddelen ?


